Words are real things



The more arguments you win, the fewer friends you'll have.

The greatest remedy for anger is delay.

Silence is one of the most beautiful, impressive, and inspiring things known to man. Don't break it unless you can improve on it.

It is usually best to be generous with praise, but cautious with criticism.

A kind word picks up a man when trouble weighs him down.

Tact is the knack of making a point without turning someone against you.

The best of speech is to let your words be few.

When angry, count to ten before speaking. When very angry, count to one hundred and then don't speak.

A wise man said, "Hold your tongue except in four things: to declare truth, to denounce wrong, to show thankfulness for a good deed, or to give advice."

The art of silence is as great as that of speech.

One secret of successful conversation is learning to disagree without being disagreeable.





الكلمات شيء حقيقي

كلما زاد عدد المناظرات التي تفوز بها، كلما زاد عدد الاصدقاء الذين تخسرهم.

افضل علاج للغضب التأني.

عندما تغضب، ابدأ بالعد قبل الكلام. وعندما تغضب كثيراً ابدأ بالعد حتى المئة ثم لا تتكلم.

اللباقة هي القدرة على كسب نقطة دون ان تحول الآخرين ضدك.

من الافضل دائما أن تكون سخيا بالثناء وحذرا بالنقد.

ترفع الكلمة اللطيفة الانسان عندما يهوي به ثقل الشاكل.

افضل الكلام ما قل ودل.

سرٌ اية محادثة ناجحة ان تتعلم كيف تختلف مع الآخرين دون ان تكون سيئ الخلق.

الصمت واحد من اكثر الاشياء المعروفة لدى البشر بالجمال، التأثير والالهام.

لا تدحض ذلك طالما كنت قادرا على الاستمرار فيه.

لا يقل فن الصمت عظمة عن فن الخطابة.

قال احد الحكماء: "أمسك لسانك الافي أربع: حق تعلنه او باطل تنكره او معروف تشكره او نصيحة تسديها."

